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Flair Airlines adds new sun routes to winter schedule from more Canadian cities 
 

• 13 new routes added in winter schedule to Cancun, Las Vegas, and Orlando-Sanford from Edmonton, 
Vancouver, Montreal, Kitchener-Waterloo, London, Winnipeg, Windsor, Saint John, and Victoria 

 
EDMONTON, Alberta, August 1, 2023. Today, Flair Airlines, Canada's leading ultra-low fare airline, announced the 
addition of exciting new routes to its winter schedule.  
 
The new routes will bring flyers to the sizzling sun in Cancun, Las Vegas, and Orlando-Sanford from even more Canadian 
cities this winter, at affordable prices. Today’s announcement rounds out Flair’s winter schedule for 2023, with new 
routes including: 
 

Edmonton – Cancun Daily Starts October 29, 2023 

Vancouver – Cancun Daily Starts October 29, 2023 

Montreal – Cancun Daily Starts October 30, 2023 

Kitchener-Waterloo – Las Vegas 2x weekly (increasing to 4x weekly) Starts October 30, 2023 

London – Cancun 2x weekly Starts November 29, 2023 

Winnipeg – Cancun 2x weekly Starts November 30, 2023 

Windsor – Cancun 1x weekly Starts December 5, 2023 

Windsor – Orlando-Sanford 2x weekly Starts January 21, 2024 

Winnipeg – Orlando-Sanford 2x weekly Starts January 22, 2024 

London – Orlando-Sanford 2x weekly Starts January 22, 2024 

Saint John – Orlando-Sanford 1x weekly Starts January 23, 2024 

Victoria – Las Vegas 2x weekly Starts February 16, 2024 

Winnipeg – Las Vegas 2x weekly Starts February 17, 2024 
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“Canadians want affordable options to sun this winter, and we’ve heard them. The additions we’ve made to our winter 
schedule reflect our commitment to offering exciting options for our customers to create their own getaway without 
breaking the bank,” said Stephen Jones, President and CEO, Flair Airlines. “With exceptional operational performance 
this summer and increased depth in our network this winter, Canadians can travel in confidence to the destinations that 
excite them most. This will be our most robust network to sun ever. We look forward to being a part of your next 
adventure!” 
 
Saint John Airport 

“Everyone at Saint John Airport is thrilled to have Flair flying non-stop to Orlando! It is an unbeatable price, which 
makes it so appealing to families. We believe the people of Saint John will flock to this opportunity just like they have to 
Flair’s Toronto flights.” said Lori Carle, Manager of Marketing, Public and Corporate Relations, Saint John Airport 

Windsor International Airport 

“We are excited to enhance our relationship with Flair Airlines and offer additional sun destination options right here 
from YQG” said Mayor and Windsor International Airport Board chair Drew Dilkens. Windsor International Airport 
President and CEO Mark Galvin added, “Flair is an important partner for YQG and adding a new Orlando route and 
additional capacity for Cancun will give this region additional choice for their winter vacation getaways.”  
 
Winnipeg James Armstrong Richardson International Airport 
 
“In talking with Manitobans, we’ve heard that choice and convenience matter when they’re planning a sun-soaked 
getaway, and we’re beyond excited to further grow our partnership with Flair to help meet the needs of the 
community,” said Scott Marohn, Vice President of Commercial at Winnipeg Airports Authority. “Travellers looking to 
escape the snow and cold this winter will now have even more options at affordable prices to take off on an 
unforgettable journey to sought-after destinations where they’ll be able to create long-lasting memories.” 
 
London International Airport 
 
“We continue to see strong interest in Flair with their non-stop, low-cost flight options from London International 
Airport,” said Scott McFadzean, President and CEO of the London International Airport.  “Flair continues to invest in our 
airport and community adding more service and destinations for everyone to enjoy.  This summer Flair is offering non-
stop flights to Vancouver, Calgary, Winnipeg and Halifax and we are excited to launch both Cancun and Orlando options 
with Flair this winter.” 
 
Victoria International Airport 
 
“We are pleased to see non-stop Las Vegas service introduced by Flair,” said Geoff Dickson President and CEO Victoria 
International Airport. “Flair offered non-stop summer service to 5 Canadian destinations – Calgary, Edmonton, Ottawa, 
Winnipeg and Toronto with Las Vegas being a natural addition for the winter season.” 
 
Edmonton International Airport 
 
“Flair Airlines has deep roots at YEG, and we are proud to be part of their ongoing evolution in the aviation industry. 
Cancun continues to be a popular destination for families and leisure travellers across the Edmonton Region, and we are 
excited to make it even more accessible with this new route.” said Carmen Donnelly, Vice President Passenger 
Experience & Terminal Operations   
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One-way fares begin at $39 one way including taxes and fees (Las Vegas to Victoria). Limited seats for a 
limited time. All new routes are available to book at flyflair.com. 
 

Edmonton Starting at $159 (Edmonton – Cancun) 

Vancouver Starting at $169 (Vancouver – Cancun) 

Montreal Starting at $159 (Montreal – Cancun) 

Kitchener-Waterloo Starting at $59 (Las Vegas – Kitchener-Waterloo) 

London Starting at $49 (Orlando-Sanford – London) 

Winnipeg Starting at $59 (Las Vegas – Winnipeg) 

Windsor Starting at $59 (Orlando-Sanford – Windsor) 

Saint John Starting at $59 (Orlando-Sanford – Saint John) 

Victoria Starting at $39 (Victoria – Las Vegas) 

 
With the recent release of June’s operational metrics, Flair continues to lead with strong on-time performance. 77.4% of 
flights arrived within 15 minutes of scheduled arrival time, while strong loads proved high demand for Flair’s low fares. 
The airline carried 436,112 passengers in June, an 89% load factor. Additionally, Flair reported a 99.4% completion 
factor for the month of June, demonstrating the airline’s exceptional operational performance. 
 
About Flair Airlines 
Flair Airlines is Canada’s leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel 
that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is 
growing to serve over 35 cities across Canada, the U.S., Mexico, and Dominican Republic. For more information, please 
visit www.flyflair.com.  
 
Media Contacts 
Members of the media may contact media@flyflair.com for more information.  
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Flair Airlines ajoute de nouvelles routes ensoleillées à son horaire d'hiver au 
départ de plus de villes canadiennes 

• 13 nouvelles liaisons ajoutées au horaire d'hiver vers Cancun, Las Vegas et Orlando-Sanford au 
départ d'Edmonton, Vancouver, Montréal, Kitchener-Waterloo, London, Winnipeg, Windsor, Saint 
John et Victoria. 
 

EDMONTON, Alberta, 1er août 2023. Aujourd'hui, Flair Airlines, la principale compagnie aérienne canadienne à très 
bas tarifs, a annoncé l'ajout de plusieurs nouveaux itinéraires à son horaire d'hiver. 
 
Les nouveaux itinéraires amèneront les voyageurs vers le soleil brûlant de Cancun, Las Vegas et Orlando-Sanford à partir 
d'un plus grand nombre de villes canadiennes cet hiver, à des prix abordables. L'annonce d'aujourd'hui complète 
l'horaire d'hiver de Flair pour 2023, avec de nouveaux itinéraires incluant : 
 

Edmonton – Cancun Tous les jours Début le 29 octobre 2023 

Vancouver – Cancun Tous les jours Début le 29 octobre 2023 

Montreal – Cancun Tous les jours Début le 30 octobre 2023 

Kitchener-Waterloo – Las Vegas 2x par semaine (passant à 4x par semaine) Début le 30 octobre 2023 

London – Cancun 2x par semaine Début le 29 novembre 2023 

Winnipeg – Cancun 2x par semaine Début le 30 novembre 2023 

Windsor – Cancun 1x par semaine Début le 5 décembre 2023 

Windsor – Orlando-Sanford 2x par semaine Début le 21 janvier 2024 

Winnipeg – Orlando-Sanford 2x par semaine Début le 22 janvier 2024 

London – Orlando-Sanford 2x par semaine Début le 22 janvier 2024 

Saint John – Orlando-Sanford 1x par semaine Début le 23 janvier 2024 

Victoria – Las Vegas 2x par semaine Début le 16 février 2024 

Winnipeg – Las Vegas 2x par semaine Début le 17 février 2024 
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"Les Canadiens veulent des options abordables pour profiter du soleil cet hiver, et nous les avons entendus. Les ajouts 
que nous avons faits à notre horaire d'hiver reflètent notre engagement à offrir à nos clients des options excitantes pour 
créer leur propre escapade à bas prix ", a déclaré Stephen Jones, président et chef de la direction de Flair Airlines. "Avec 
une performance opérationnelle exceptionnelle cet été et une profondeur accrue de notre réseau cet hiver, les 
Canadiens peuvent voyager en toute confiance vers les destinations qui les intéressent le plus. Il s'agira de notre réseau 
le plus robuste au soleil jamais mis en place. Nous avons hâte de faire partie de votre prochaine aventure !  

Aéroport de Saint John 
 
"Tout le monde à l'aéroport de Saint John est ravi que Flair vole sans escale vers Orlando ! C'est un prix imbattable, ce 
qui le rend si attrayant pour les familles. Nous croyons que les habitants de Saint John se précipiteront pour profiter de 
cette occasion, tout comme ils l'ont fait pour les vols de Flair à Toronto. a déclaré Lori Carle, directrice du marketing, des 
relations publiques et des relations d'entreprise à l'aéroport de Saint John.  
 
Aéroport international de Windsor 
 
"Nous sommes ravis de renforcer notre relation avec Flair Airlines et d'offrir de nouvelles destinations soleil au départ 
de YQG ", a déclaré le maire et président du conseil d'administration de l'aéroport international de Windsor, Drew 
Dilkens. Mark Galvin, président et chef de la direction de l'aéroport international de Windsor, a ajouté : " Flair est un 
partenaire important pour YQG et l'ajout d'une nouvelle liaison vers Orlando et d'une capacité supplémentaire pour 
Cancun offrira à cette région un choix additionnel pour ses escapades hivernales. " 
 
Aéroport international de Winnipeg James Armstrong Richardson 
 
"En discutant avec les Manitobains, nous avons appris que le choix et la commodité sont importants lorsqu'ils planifient 
une escapade au soleil, et nous sommes ravis de renforcer notre partenariat avec Flair pour aider à répondre aux 
besoins de la communauté", a déclaré Scott Marohn, vice-président des affaires commerciales à l'Autorité 
aéroportuaire de Winnipeg. "Les voyageurs qui cherchent à échapper à la neige et au froid cet hiver auront maintenant 
encore plus d'options à des prix abordables pour s'envoler vers des destinations recherchées où ils pourront créer des 
souvenirs inoubliables." 
 
Aéroport international de London 
 
"Nous continuons de voir un fort intérêt pour Flair avec ses options de vols sans escale et à bas prix au départ de 
l'aéroport international de London", a déclaré Scott McFadzean, président et chef de la direction de l'aéroport 
international de London  "Flair continue d'investir dans notre aéroport et notre communauté en ajoutant de nouveaux 
services et de nouvelles destinations pour le plus grand plaisir de tous.  Cet été, Flair propose des vols sans escale vers 
Vancouver, Calgary, Winnipeg et Halifax, et nous sommes ravis de lancer les options de Cancun et d'Orlando avec Flair 
cet hiver. 
 
Aéroport international de Victoria 
 
"Nous sommes heureux que Flair propose un service sans escale vers Las Vegas ", a déclaré Geoff Dickson, président et 
directeur général de l'aéroport international de Victoria. "Flair a proposé un service d'été sans escale vers cinq 
destinations canadiennes - Calgary, Edmonton, Ottawa, Winnipeg et Toronto - et Las Vegas est un ajout naturel pour la 
saison d'hiver. 
 
Aéroport international d’Edmonton 
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"Flair Airlines a des racines profondes à YEG, et nous sommes fiers de participer à son évolution continue dans 
l'industrie de l'aviation. Cancun continue d'être une destination populaire pour les familles et les voyageurs d'agrément 
de la région d'Edmonton, et nous sommes ravis de la rendre encore plus accessible grâce à cette nouvelle liaison." a 
déclaré Carmen Donnelly, vice-présidente de l'expérience des passagers et de des opérations du terminal 
 
Les tarifs pour un aller simple commencent à 39 $, taxes et frais inclus (Las Vegas - Victoria). Nombre de places limité 
pour une temps limité. Tous les nouveaux itinéraires peuvent être réservés en ligne : flyflair.com. 
 

Edmonton A partir de 159 $ (Edmonton – Cancun) 

Vancouver A partir de 169 $ (Vancouver – Cancun) 

Montreal A partir de 159 $ (Montreal – Cancun) 

Kitchener-Waterloo A partir de 59 $ (Las Vegas – Kitchener-Waterloo) 

London A partir de 49 $ (Orlando-Sanford – London) 

Winnipeg A partir de 59 $ (Las Vegas – Winnipeg) 

Windsor A partir de 59 $ (Orlando-Sanford – Windsor) 

Saint John A partir de 59 $ (Orlando-Sanford – Saint John) 

Victoria A partir de 39 $ (Victoria – Las Vegas) 

 
Avec la publication récente des métriques opérationnelles du mois de juin, Flair continue d'être en tête avec une forte 
performance en termes de ponctualité. 77,4 % des vols sont arrivés dans les 15 minutes de l'heure d'arrivée prévue, 
tandis que des chargements importants ont prouvé la forte demande pour les tarifs bas de Flair. La compagnie a 
transporté 436 112 passagers en juin, soit un taux de remplissage de 89%. En plus, Flair a rapporté un taux de 
complétion de 99,4% pour le mois de juin, ce qui démontre la performance opérationnelle exceptionnelle de la 
compagnie aérienne. 
 
À propos de Flair Airlines 
Flair Airlines est la première compagnie aérienne à très bas prix et la plus écologique du Canada. Sa mission 
est d'offrir des voyages aériens abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Flair 
Airlines dessert plus de 35 villes au Canada, aux États Unis, au Mexique et dans les Caraïbes. Pour plus 
d'informations, veuillez consulter le site www.flyflair.com. 
 
Relations avec les médias 
media@flyflair.com 
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